
 
Rada Miejska w Szepietowie 

 

Protokół nr XLIV/23 

XLIV Sesja Rady Miejskiej w Szepietowie w dniu 29 marca 2023 

 

Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 roku o godz. 10:10, a zakończono o godz. 13.28 tego 

samego dnia. 

 

Wykaz głosowań imiennych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński, 

- Skarbnik Gminy Pani Jolanta Marciniak, 

- przewodniczący Rad Sołeckich z terenu gminy (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu), 

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Szepietowo i zaproszeni goście (lista 

obecności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

 

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej Sesji. 

4. Informacja o pracy Komisji w okresie między Sesjami. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 

Szepietowo za 2022 rok. 

6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Szepietowo. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między Sesjami. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie w rok 2022. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Szepietowie za rok 2022. 

10. Informacja na temat kosztów eksploatacji świetlicy, w tym najmu Izby Tradycji w 

Wojnach Szubach za 2022 rok. 



11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeniach nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo; 

3) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Szepietowo środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku; 

4) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szepietowo na rok 2023; 

5) w sprawie wzniesienia krzyża upamiętniającego 50 rocznicę pożaru w miejscowości Wojny 

-Szuby Włościańskie; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Szepietowo„. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz Żochowski.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przypominał, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym, a uczestnictwo w sesji Rady Miejskiej jest jednoznaczne  

z wyrażeniem zgody na przetwarzanie i upublicznianie danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1  

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie  

o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. - tzw. RODO. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

 

 

 



Ad.2. Wnioski do porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Radni mają wnioski do porządku dziennego 

obrad. 

Radni nie zgłosili wniosków. 

 

Ad.3.  Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o protokole z poprzedniej Sesji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

(Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad.4. Informacja o pracy Komisji w okresie między sesjami. 

 

Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Witold Moczydłowski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski poinformował, że w ramach 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

wykonawców realizujących prace związane z inwestycją przebudowy kolei oraz infrastruktury 

towarzyszącej. Podczas spotkania został omówiony temat wiaduktu na drodze powiatowej w 

miejscowości Średnica oraz przebudowy drogi powiatowej oraz ulicy Kolejowej w okolicy 

nowo powstałego ronda.  

 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 

Głos zabrali: 

- Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak oraz Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold 

Moczydłowski 

(Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na Sesję dotarła Pani Anna Maria Biała Z-ca 

Dyrektora w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

 

Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta i gminy 

Szepietowo za 2022 rok. 

Informację przedstawił podinspektor Jarosław Zalewski Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Wysokiem Mazowieckiem.  

(Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

Burmistrz  Szepietowa podziękował za współpracę z Policją i poinformował, że Gmina wspólnie 

z Komendantem Powiatowym, Komendą Wojewódzką przy wsparciu Pani Dyrektor z KPRM 

zabiega o przeniesienie posterunku policji do budynku przy dworcu kolejowym.  

Radni nie zabrali głosu.  

 



Ad. 6. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Szepietowo. 

Informację przedstawił kapitan Piotr Pruszyński  - Komenda Powiatowa Straży Pożarnej  

w Wysokiem Mazowieckiem.   

(Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Głos zabrali: 

Burmistrz Szepietowa zauważył, że inne jednostki OSP też miały wyjazdy w trakcie roku  

i zwrócił się z prośbą o przedstawienie danych dotyczących jednostek działających na terenie 

Gminy. 

Kapitan Piotr Pruszyński wyjaśnił, że otrzymał taką informację, a następnie poinformował o 

wyjazdach poszczególnych jednostek. 

Burmistrz Szepietowa podziękował za współpracę z Komendą Powiatową Państwowej Straży 

Pożarnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Z-cy Dyrektora w KPRM Pani Anie Marii Białej, 

która na wstępie przedstawiła treść listu od Ministra Adama Andruszkiewicza.  

Następnie nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi Pana Burmistrza, Pani Biała 

poinformowała, że odbyły się rozmowy z Dyrektorem Departamentu Infrastruktury w PKP i w 

ciągu 2 tygodniu budynek przy dworcu zostanie przez Gminę przejęty – ponieważ w takiej 

formie to się odbędzie. Pani Biała poinformowała, że w przyszłym tygodniu widzi się z Panią 

Ewą Wójcik w PKP w celu wydania decyzji – w ciągu dwóch tygodniu będziemy mieli decyzję o 

przejęciu budynku przez Gminę, bo po prostu jej się to należy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Dyrektor.  

 

Ad.7.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Szepietowa przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

 

Burmistrz poinformował o przebiegu realizacji inwestycji: 

- PSZOK w Dąbrówce Kościelnej, 

- hydrofornia w Szepietowie-Podleśnym, 

- droga do miejscowości Dąbrowa-Wilki, 

- budynek PKP – Burmistrz podziękował Pani Dyrektor za pozytywne informacje. Gmina będzie 

składała wniosek o programu Polski Ład na renowację zabytków i wyraził nadzieję, że do 

rozstrzygnięcia naboru sprawa z budynkiem już się wyjaśni – starania Gminy trwają już 4 lata.  

 

Gmina odebrała bezpłatnie przekazane przez Ministerstwo Obrony Narodowej:  

- ciężki samochód pożarniczy Jelcz 442, który ma docelowo być w jednostce OSP w Wojnach; 



- wagon, który będzie miejscem upamiętniającym wywózki na Syberię ze stacji w Szepietowo 

oraz wywózkę obozu Romskiego, który funkcjonował w Szepietowie. Stworzenie miejsca 

pamięci jest  realizowane we współpracy z IPN – będą dwie tablice pamiątkowe.  

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z pracy Burmistrz w okresie między 

sesjami zostało przyjęte. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie w rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Henryk Stypułkowski przedstawił sprawozdanie z 

działalności Komisji w roku 2022. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz Stypułkowski przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2022. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 



 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Jan Ołdakowski przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2022. 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego w roku 

2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa  

i Rozwoju Gospodarczego zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Grzegorz Wojciech Powojski przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2022. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Powojski. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Komisji Społecznej w roku 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Komisji Społecznej 

zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Szepietowie za rok 2022. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie 

za rok 2022 przedstawiła Pani Grażyna Zarzecki Kierownik MGOPS w Szepietowie. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Jan Ołdakowski, który 

zwrócił uwagę na wysokości zadłużenia alimentacyjnego.  

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka wyjaśniła, że MGOPS podejmuje wszelkie działania 

aby odzyskać te środki, są to środki w większości środku z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, 



na dzień dzisiejszy nie ma przepisów umożliwiających uzyskanie środków od osób 

nieposiadających żadnych dochodów. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Jan Ołdakowski zapytał, 

czy Pani Kierownik kontroluje swoich pracowników w terenie i to jak wygląda ich praca, czy 

podopieczni mają pretensje czy nie, czy Pani Kierownik była w terenie i ile razy.  

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka powiedziała, że pracownicy socjalni nie pracują  

z dłużnikami alimentacyjnymi, są oni wzywania na wywiad.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał o zapis „pomoc dla 

osób przebywających na terenie naszej gminy”, co to znaczy? Czy chodzi o gości z Ukrainy, czy 

o osoby, które przypadkowo znalazły się na terenie gminy i niesiona jest im pomoc. 

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka wyjaśniła, że Ośrodek udziela pomocy dla osób 

zamieszkujących na terenie gminy, osób które przyjeżdżają, w przypadku osób bezdomnych – 

wnioskujemy o refundację, ponieważ bierze się pod uwagę ostatni stały meldunek. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał jaka to jest liczba? 

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka odpowiedziała, że do tej pory była niewielka, 

teraz doliczamy jeszcze osoby, które przyjechały z Ukrainy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał o środki, które 

przekazywane są za pobyt w DPS – czy  są tylko osoby, które nie mają rodziny, czy jest 

możliwość ściągalności z rodzin – bo taki obowiązek też istnieje. 

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka podpowiedziała, że jeśli taka osoba posiada 

rodzinę, to rodzina pociągana jest do odpowiedzialności, aby w zależności od swojego 

dochodu dopłacała do kosztów utrzymania. Osoba kierowana na DPS ponosi odpłatność do 70 

%  swojego dochodu, a resztę rodzina w zależności od dochodu. Jest przeprowadzany wywiad, 

łącznie z uzyskaniem dokumentacji dochodowej  i na tej podstawie jest ustalana odpłatność.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski powiedział, że na chwilę 

obecną jest to 11 osób i zapytał do ilu dopłacają rodziny.  

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka powiedziała, że na chwilę obecną nie posiada takich 

informacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o taką informację na następną Komisję. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan Jan Ołdakowski 

powiedział, że zadał pytanie dotyczące kontroli w terenie pracowników – czy była Pani 

Kierownik w terenie? 

Kierownik MGOPS Pani Grażyna Zarzecka powiedziała, że w ramach organizacji pracy 

pracowników socjalnych – idą we dwie Panie. Pani Kierownik powiedziała, że od czasu do czasu 

również uczestniczy w takich wywiadach, przeważnie kontroluje do podstawie zgromadzonych 

dokumentów – jeśli zachodzi taka potrzeba jedzie w teren. 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Szepietowie za rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie za rok 2022. 

 

Ad. 10. Informacja na temat kosztów eksploatacji świetlicy, w tym najmu Izby Tradycji w 

Wojnach Szubach za 2022 rok. 

Informację przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy. 

(Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji na temat kosztów eksploatacji świetlicy, w tym najmu Izby Tradycji w 

Wojnach Szubach za 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Informacja na temat kosztów eksploatacji 

świetlicy, w tym najmu Izby Tradycji w Wojnach Szubach za 2022 rok została przyjęta. 

 

 

Ad. 11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeniach nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeniach nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego przedstawił Pan Michał Gąsowski Zastępca Burmistrza. 

(Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

Głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski, Pan Michał Gąsowski Zastępca 

Burmistrza.  

 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeniach nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeniach nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego zostało przyjęte. 

 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami radni nie złożyli interpelacji 

i zapytań. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że tematy będące przedmiotem projektów 

uchwał złożonych do podjęcia na Sesji zostały przeanalizowane przez Komisje Rady Miejskiej 

w Szepietowie, które pozytywnie zaopiniowały materiały. 

 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zwrócił uwagę, że w budżecie 

znalazły się środki na sieć wodociągową w ulicy Kolejowej, o czym jako przewodniczący Komisji 

nic nie wie. Pan Ołdakowski zauważył, że wnosił kilka razy o przyjęcie darowizny przy ulicy 

Piwnej, żeby mogło powstać osiedle i droga i ciągle nie było pieniędzy, a nagle pojawiają się 

środki na ulicę Kolejową 129.000 zł. Pan Ołdakowski dodał, że może coś przegapił. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że na wspólnym posiedzeniu Komisji była już ta kwota 129.310 zł – 

jest to dokończenie stacji uzdatniania wody Szepietowo-Średnica, które było zaplanowane,  

a ze względu na to, że wykonawca nie wyrobił się teraz jest sam jeden odcinek – podłączenie 

odcinka wodociągu ze stacją uzdatniania wody.  

Burmistrz Szepietowa powiedział, że był to inwestycja z ubiegłego roku tj. połączenie stacji 

wodociągowej po remoncie z nowym wodociągiem w drodze krajowej po remoncie – spinka, 

żeby na wypadek awarii nie odcinać całej sieci tj. drugie zasilanie głównego wodociągu przez 

Szepietowo. Trzeba to zrobić teraz dopóki nie jest skończona ulica Kolejowa, bo później nikt 

nas nie wpuści – było to planowane na ubiegły rok razem z budową wodociągu tylko nie 

zostało wykonane.  Chodzi o odcinek 120 m spięcie stacji wodociągowej z nowym 

wodociągiem w drodze krajowej. Planowane było w ubiegłym roku – nie wykonane. 



Radny Paweł Dąbrowski zapytał o utworzenie świetlicy w Bybytkach – jaki to ma być typ 

budynku jeżeli ma kosztować 64.000 zł. 

Burmistrz Szepietowo odpowiedział, że ma to być lekki budynek typu domek holenderski. 

Budynek o powierzchni 10mx3,5m. Ogrzewanie wewnętrzne gazowe, woda będzie 

doprowadzona.   

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szepietowo na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/334/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 18) 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2023-

2030. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Marciniak Skarbnik Gminy Szepietowo. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na 

lata 2023-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/335/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 19) 

 

Burmistrz Szepietowa w uzupełnieniu do pytania radnego Pawła Dąbrowskiego dodał, że 

inwestycja będzie zrealizowana tylko w sytuacji otrzymania dofinansowania, bo jest złożony 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego. Szacujemy koszt ok. 60.000 zł zakładamy, że połowę 

sfinansuje Urząd Marszałkowski z Funduszu Odbudowy Wsi. 

Radny Paweł Dąbrowski zapytał czy jest jakiś plan na ten budynek, żeby nie stał jak  

w niektórych wsiach – radny zwrócił uwagę na koszty jakie ponosi Gmina.   

 

3) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Szepietowo środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Szepietowo środków finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/336/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 20) 

 

4) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szepietowo na rok 2023. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski, Burmistrz Szepietowa, sołtys 

Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Witold Moczydłowski. 

 

 Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szepietowo na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/337/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 21) 

 

5) w sprawie wzniesienia krzyża upamiętniającego 50 rocznicę pożaru w miejscowości Wojny 

-Szuby Włościańskie. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia krzyża upamiętniającego 50 rocznicę pożaru  

w miejscowości Wojny -Szuby Włościańskie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/338/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 22) 



 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Szepietowo„. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Szepietowa. 

Głos zabrali: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Henryk Stypułkowski, Burmistrz Szepietowa, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, Kierownik ZWKiO  

w Szepietowie Pan Mirosław Wysocki.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Szepietowo„. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XLIV/339/23 dołączona do protokołu – załącznik nr 23) 

 

 

Ad. 14. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski powiedział, że mieszkańcy 

zgłaszają się z problem dotyczącym eternitu, który jest zdejmowany z dachów i składowany 

jest na poboczach ulic. Czy nie dałoby się wyznaczyć jednego miejsca w które mieszkańcy 

mogliby złożyć eternit i później będziemy czekali na odpowiednie fundusze z Białegostoku na 

zutylizowanie tego. Pan Kruszewski dodał, że wie, iż jest obowiązkiem mieszkańca jest oddanie 

eternitu do odpowiedniej firmy, ale czy nie dałoby się pomóc mieszkańcom, żeby przynajmniej 

w jedno miejsce składali, bo szpeci to krajobraz i przeszkadza.  

Burmistrz Szepietowa powiedział, że eternit powinien być zdjęty przez wyspecjalizowaną 

firmę, która ma do tego uprawnienie, wtedy taka firma powinna eternit odpowiednio 

zabezpieczyć i wywieźć. Natomiast jeśli ktoś zdjął sam i postawił, to przede wszystkim 

powinien zabezpieczyć folią, żeby się nie kurzyło. Na prywatnej działce Gmina nie może nic 

zrobić. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Kruszewski powiedział, że chodzi o eternit 

leżący na poboczach i chodnikach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zauważył, że na chodnikach 

jest to karalne. 

Sołtys Wsi Włosty-Olszanka zapytała o eternit, który był zgłoszony do odbioru do Gminy -  

dodała, że osobiście ma kilka ton i leży to kilka lat. Pani Stokowska zapytała o to co Gmina się 

deklarowała, u Pana Pawła pozapisywani jesteśmy w kolejce. 



Burmistrz Szepietowa powiedział, że Gmina się nie deklarowała, ponieważ nie ma środków 

własnych na utylizację eternitu – Gmina czeka na środki z Funduszu Ochrony Środowiska. 

Potrzebowalibyśmy co najmniej 300.000 zł jak nie więcej – żeby wywieźć ten eternit, który 

mamy zgłoszony. Natomiast w ubiegłym roku Gmina otrzymała ok. 15.000 zł. Żeby odebrać 

eternit Gmina musi podpisać umowę z Funduszem Ochrony Środowiska i wtedy dostajemy 

pieniądze, wybieramy firmę, która to odbiera i wywozimy. Środków własnych Gmina na ten 

cel nie ma – ile to potrwa nie wiadomo, zależy kiedy Gmina otrzyma większe pieniądze. 

Obowiązuje Krajowy Program Utylizacji Eternitu, Polska zobowiązała się, że pozbędzie się do 

określonego roku eternitu. Jest w tym momencie dofinansowanie do zakupu blachy, a nie ma 

do utylizacji eternitu.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski powiedział, że jeśli chodzi  

o eternit to specjalizująca się w tym firma zdejmuje i jeżeli nie zabiera to powinno to być 

składowane, ofoliowane i ma czekać. Ale nie można zostawić tego na poboczu drogi czy 

chodniku. Ma to być na palecie, ułożone i ofoliowane, bo wówczas zabezpieczamy przez 

szkodliwością tego.  

Radny Łukasz Wojno zapytał w jakich godzinach będzie się teraz świeciło oświetlenie uliczne 

i co z Wojnami, bo tam świeci się jak chce. 

Burmistrz Szepietowa powiedział, że w tej chwili po zmianie czasu jeździ pracownik 

odpowiedzialny za zegary i przestawia – objeżdża całą gminę. Lampy będą świeciły się do 

godziny 23 tak jak ustaliliśmy. Burmistrz powiedział, że nie wie co się stało na Wojnach.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski powiedział, że ma pytanie, 

które nurtuje mieszkańców. Powoli dobiega do końca przebudowa kolei i zostają kwiatki typu 

rozbitych dróg. Na Średnicy-Maćkowiętach jest obiecane, że będzie sfrezowane do 

powiatówki i nalane, gorzej jest na Pawłowiętach. Faktycznie tabor, który idzie teraz robi takie 

obciążenie, że jest tragedia. Pan Moczydłowski zapytał czy uda się jakieś środki pozyskać. Pan 

Burmistrz miał się dowiedzieć czy została miejscowość [ujęta w porozumieniu]. Jest to jedna z 

miejscowości, której drogi zostały najbardziej zniszczone. Chodzi o to, że jeszcze te firmy 

pracują. Jak rozmawialiśmy z firmami to było powiedziane, że to lokalni podwykonawcy jeżdżą 

psują. Trudno żebyśmy podwykonawców my ścigali. Chodzi o to, żeby inwestycja została 

zakończona i zostawili te drogi w stanie w miarę takim jak zastali.  

Burmistrz Szepietowa powiedział, że w momencie rozpoczynania inwestycji kolejowej drogi, 

które zgodnie z planem organizacji ruchu były oficjalnymi objazdami, zjazdami i przejazdami 

czy tymczasowymi  drogami zostały zinwentaryzowane w formie nagrania na kamerze  

z objechanie wszystkich tych odcinków dróg i akurat to droga, jeśli Pan Przewodniczący mówi 

o drodze przez Pawłowięta – to  był oficjalny objazd i wszystkie to drogi mają być 

doprowadzone do stanu pierwotnego w ramach inwestycji kolejowej. Burmistrz powiedział, 

że tam gdzie był oficjalny objazd to nie ma żadnych obaw, że będzie zrobione. Gorzej jest  

z tymi drogami, którymi jeździli a nie powinni jeździć, ale będą to nie drogi asfaltowe, a bardziej 

uciekali na drogi gruntowe i sobie skracali – i rzeczywiście kolejarze mieli rację, że to nasze 

firmy lokalne, które znały drogi i sobie skracały. Generalnie większość dróg po inwestycji 

kolejowej ma być doprowadzona co najmniej do takiego stanu jaki był przed rozpoczęciem. 

Drogi, które było oficjalnymi objazdami są zinwentaryzowane i jest podpisane porozumienie – 



Zarząd Dróg Powiatowych i Pan Wojtkowski robili objazd razem z kolejarzami – będą musieli 

doprowadzić drogi do stanu sprzed remontu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski zapytał, czy Burmistrz z całą 

odpowiedzialnością chce powiedzieć, że droga przez Pawłowięta została objęta tym 

porozumieniem? 

Burmistrz Szepietowa poinformował, że aby powiedzieć z cała pewnością musi spojrzeć w 

porozumienie, ale na drodze był oficjalny objazd do Stawierej, czyli na 99,90 % jest 

zinwentaryzowana i będzie wyremontowana. Pan Burmistrz powiedział,  że dzwonił w 

przerwie ale się nie dodzwonił, żeby sprawdzić porozumienie, ale na pewno tam gdzie była 

organizacja ruchu i były objazdy to nie ma żadnych obaw, że nie wyremontują – na 100 % to 

trzeba przeczytać, że ta droga jest, ale jestem przekonany, że jest. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski powiedział, że będzie czekał 

na odpowiedź, bo pytanie będzie wracało. Droga jest zdewastowana i należałoby zwrócić na 

nią uwagę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył Sołtysom życzenia z okazji obchodzonego 11 marca Dnia 

Sołtysa.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski powiedział, że zbliża się 2 

kwietna, rocznica śmierci naszego wielkiego rodaka św. Jana Pawła II. Pan Moczydłowski 

zaproponował, aby minutą ciszy uczcić  jego pamięć – niech będzie ona wielkim krzykiem 

sprzeciwu przeciwko temu co próbuje się mu przypisać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu własnym i Burmistrza życzył wszystkim życzenia z 

okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Miejskiej pan Grzegorz Żochowski zamknął obrady XLIV Sesji Rady Miejskiej  

w Szepietowie. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

        Grzegorz Żochowski  

Protokołowała  

Marlena Stypułkowska 

 

Integralną część nagranie obrad sesji (załącznik nr 1 do protokołu). 

 


